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Odbor za unapretlenje kvalitete
Voditeljica iz\.ptof. Lara Atanza

sa 32. sjednice Odbora za unapredenje kvalitete UMAS-a odrZane 14. lipnja 2019
godine, u prostorijama dekanat4 Zagrebaaka 3, sa sljede6im dnevnim redom:

l. codi5nji plan Odbora za kvalitetu
2. ESG standardi vrcdnovanja \rU
3. Raano

Prisuhri:
- izv. prof. art. Larisa Aranza" Likovni odjel, voditeljica Odbora
- izv. prol dr. sc. lvana Tomii-FeriC, Glazbeni odjel
- pred. dr. sc. Matko Botii, KazaliSni odjel
- ing. el. Dalida Cikati6-Kamiii, nenastavno osoblje
- Maja Stojii, prcdsjednica Studenskog zbora lJMAS-a

Na 325. sjednici odrZiuroj 15. svibnja 2019. godine, akadcmijsko vijeie UMAS-a
jednoglasnoje potvrdilo predloZene nove/stare dlanove odbora za kvalitetu UMAS-a, teje
Odbor od tog datuma aklivan u novom, gore navedenom sastavu.

Voditeljicaje alanovima elektoniakom postom 26. svibnja 2019. godine poslala
Odluka o promjeni strukture ilanora Odbora Klasa: 003-08/19-06/000l,Ur.br.: 2l8l-224-01-
0l-19010, i Odluku o imenoranju Klasa: 003-08/19-06/0001, Ut.bt.:2181-224-01-01- 19-

0036.

elanovi su takoder upuieni da proude dokumente na linku
http:,/,/\11l \! .umas unist.hr,'akademii a'susla\'-za -kvalitetu/ . a elektronidkom postom poslani su

ZAPISNIK



rtut Ptailnik o poslupk r4edkotanja ttudijshh programa Sveuiiliita u Splilu, Wirrjet
godiinjeg plana djelovanja/aktivnosti Odbora za kvaliletu i .ESC -rrandardi vlednovanja ytJ.

Sastanak je 7-apoaeo u I i I 5

Voditeljica Amnza prezentiralaje dlanovima Odbora redovite aktimosti koje se provode u
akademskoj godini.
Odbor tijekom godine pripema i provodi detiri sveuiili5ne ankete:

. studentsko vrednovanje nastavnog rada za zimski s€mestar

. studentsko vrednovanje nastavnog rada za ljetri semestar

. studentsko vrednovanje cjelokupne razine studija

. studentsko vrednovanje rada strudnih i administralivnih sluzbi te drugih vidova
studentskog ,ivola

Aranza, kao voditeljica Odbora UMAS-a redovito sudjeluje u radu Centra za kvalitetu
LNIST-a i Povjerenstva na studije.
Na Povjerenstvu za studije vr5i se prosudba izrnjena idopuna studijskih programa

FedloZenih od strane sastavnica. Postupak izmjena prvo prolazi odobravanje Odsjeka./ Odjela
( u sludaju Glazbe ), Povjerenstava za kvalitetu UMAS-a i Akademijskog vijeda.
Hodogram izmjena studijskih programa poslanje dlanovima odbora elektroniakom postom
29. svibrja 2019. godine.

Stojidje rekla da studentski zbor priprema pitanja za anketu kojom bi se dobio uvid u
kvalitetu rada zaposlenika u strudnim i administrativnim sluZbama UMAS-a jer u svcudilisnoj
anketi nije mogu6e vrednovati rad pojedinaca vei samo cjelokupne sluZbe.

Stojii je ukoder islakla daje u ljetnom semestm anketa dosla kasnije nego inade. S tim se

sloZila i Aranza. Objasnilaje da pojedini predstojnici nisu na wijeme poslali podatke za
provedu ankete.
Tomii-Ferid jc rckla kako arkete na Glazbenom odsjeku stoje u kutiji u zbomici i dostupne su

nastavnicima Sto se ne bi smjelo dogadati. Svi su se sloZili da bi se za provedbu ankete trebalo
vise angazirati Studentski zbor.

Ardnzaje predstojnicima predloZila da odaberu predstavnike studentskih godina i na taj nadin
prov€du anketiranje nastavnika. Taj prijedlog proveden je samo na odsjeku Konzcrvacije i
restauracije. Proaelnik Gl-rme Strljid takoder preuzme na sebe organizaciju popunjavanja
anketa Stoje potwdio i Botii.

Cikati6 Karadi6 i Aranza su iznijele moguinost provedbc vrcdnovanja nastavnog rada kloz
sustav [SVU. lzncsenje prijedlog da se iduie akademske godine provede pokusna anketa na
dva studijska odsjeka kloz sustav ISVU.

Pitanjeje samo na koji nadin 6e dekan imati uvid u rczultate anketa i kako 6e se one

analizirati i prezentirati.

Svi dlanovi su svjesni daje anonimnost studenata prilikom ispunjavanja ankete, pogotovo na
predmetima koji imaju mentorcku nastavu, upitna.
Aranzaje izvijestila tlanove Odbora daje prodekanica za nastaw Glazbenog odjcla Podrug
Kossjanenko o toj temi razgovarala sa studentima glazbe. Studenti GO su zatraiili da se



Aranza je obavijestila dlanove da je upravo u tijeku postupak pmienja nastarDika koji je t
puta za redom dobio negativnu ocjenu studentske ankete. Fomirano je posebno Povjerenstvo
saslavljeno od nastavnika odsjeka koje ie tijekom jednog semesta pratiti rad nastavnika.

Ovoje prvi put da se takva mjera provodi na IIMAS-u. Postupak 6e biti potrebno bolje
definirati koz novi Prirudnik kvalitete ali i koz sustav na vi5im razinamajer ni tamo nije
jasno koje su krajnje posljedice negativnih ocjena anketa.

Aranza je obavijestila dianove daje potrebno Pravilnik i Prirudnik osiguravanja sustava
kvalitete UMAS-a prilagoditi novim ESG standardima. Sveudiliste u Splituje novi Prirutnikr
r.rsvojilo u oZujku 2018. i oiekuje se od svih odbora da isto udine na svojim sastalnicama.

Ianjerc postojeceg Priruinika trebale bi odrediti i opisati provodljive i jednostavne postupke i
radnje koje 6e osigurati kvalitetu lada i studiranja na UMAS-u.
alanovi Odbora ie prouditi Standarde vrednovanja kvalitete sveudilista i sastavnica2 a

A&nza 6e na tome raditi tijekom ljeta pa 6e okvimi prijedlog poslati dlanovima Odbora u
rujnu.

Aranzaje iznijela prijedlog da bi se dva puta godi5nje ( jednom u semestru ) dlanovi Odbora
ftebali sastati sa vodstvom Studentskog zbora UMAS-a kako bi razgovarali o aktualnim
temarna. Svi ilanovi se sa tim slazu.

Odredenje i datum sastanka u petak, 20. rujna u 9 sati. Voditeljica ie ilanovima poslati
podsjetnik tjedan dana prijc termina.

Sastanakje zavrsio u 11.15
voditeljica odbora

izv.prof. Lara Aranzai,,iate $,
Poslalo elektroniikom postom

l. Uprava UMAS-a ofhce@umas.hr
2. ilanovima Odbora za kvalitetu UMAS-a

t httEs://ww.unist.hrlkvaliteta/dokumenti?Entrvld=1211&command=Core Download

':httpsr//wwr.azvo.hrlimages/stories/novoni/Standardi za sveu%c4%8Dili%C5%a1ta i sastavnice.pdf

ankete ne odvajaju po kolegijima vei da nastavnik za sve kolegije koje vodi dobije
jedinstvenu anketu.
Cikatii Karaaii kaze da prilikom pripreme anketa objedini predmete istog naziva koji se

odriavaju na razliditim semestrima studija. Aranzaje s tim suglasna no misli isto nije
provedivo za kolegije razliditog sa&Zaja i one koji se izvode na drugim odsjecima. Veije bilo
primjera da isti nastavnik na dva kolegija dobije razliaite ocjene. U tom sludaju ne bi se

mogao detektirati problem u izvodenju nastave ili odnosu sa studentima.


